

Notice of Change

The following services will be revised with effect from 1 September 2014 (the “Effective Date”):

1. Reminder Messages Service (“Services”) applicable to Priority Banking and Preferred Banking Customers, including reminder message on Time Deposit / Premium Deposit Maturity, Overdraft / Insufficient Fund Alert and Personal Portfolio Update, will be terminated. With the termination of the Services, the relevant clause(s) on the Services under the Important Notes on Priority / Preferred / Easy Banking and New Accounts / Services Application will no longer be valid and will be removed from and on the Effective Date.
2. The Hong Kong Dollar Savings Rate applicable to Priority Banking Customers will be revised from the prevailing Savings Rate[^] + 0.02%p.a. to the prevailing Savings Rate[^].

[^] The Savings Rate will be determined by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited from time to time.

The above changes shall be binding on Customers if Customers continue using our banking services after the Effective Date. You may choose not to accept such changes but we may not be able to continue providing banking services to you.

Should you choose to terminate the banking services or have any enquiries, please visit our Branch or call our Customer Service Hotline on 2886 8868.

Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited

June 2014

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

更改通知

下列服務將由2014年9月1日起（「生效日」）更改如下：

1. 適用於優先理財及Preferred Banking的提示訊息服務（「服務」）將於生效日起終止。有關服務包括定期存款 / 高息貨幣掛鈎存款到期提示、透支 / 存款不足提示及個人投資組合資訊提示。因應以上安排，列於優先理財 / 創智理財 / 快易理財及新戶口 / 服務申請重要通知內有關該服務之條款將於生效日起失效及被移除。
2. 適用於優先理財客戶之港元儲蓄戶口存款利率將於生效日起由儲蓄存款利率[^] + 年息0.02%修訂為儲蓄存款利率[^]。

[^] 儲蓄存款利率將根據渣打銀行（香港）有限公司不時之決定而釐定。

若客戶在生效日或以後繼續使用本行之銀行服務，上述更改即被視為具有約束力。惟若閣下不接受以上更改，本行將不能繼續為您提供有關銀行服務。

如閣下欲取消有關銀行服務，請親臨本行分行或致電客戶服務熱線2886 8868。

渣打銀行（香港）有限公司

2014年6月

如此通知之中英文版之內容有歧義，於任何情況下概以英文版本為準。